

原产地证书续页格式

Continuation Sheet

Certificate No. _____

Form RCEP

6. Item number	7. Marks and numbers on packages	8. Number and kind of packages; and description of goods.	9. HS Code of the goods (6 digit-level)	10. Origin Conferring Criterion	11. RCEP Country of Origin	12. Quantity (Gross weight or other measurement), and value (FOB) where RVC is applied	13. Invoice number(s) and date of invoice(s)
14. Remarks							
15. Declaration by the exporter or producer The undersigned hereby declares that the above details and statements are correct and that the goods covered in this Certificate comply with the requirements specified for these goods in the Regional Comprehensive Economic Partnership Agreement. These goods are exported to: (importing country) Place and date and signature of authorised signatory				16. Certification On the basis of control carried out, it is hereby certified that the information herein is correct and that the goods described comply with the origin requirements specified in the Regional Comprehensive Economic Partnership Agreement. Place and date, signature and seal or stamp of Issuing Body			

中文参考

续页

编号

Form RCEP

6. 项目编号	7. 包装唛头及编号	8. 包装件数及种类; 货物名称	9. 货物6位HS编码	10. 原产地标准	11. 《协定》项下原产国(地区)	12. 数量(毛重, 或其他计量单位下的数量); 适用区域价值成分时应填写价格(FOB)	13. 发票编号及日期
14. 备注							
15. 出口商或生产商声明 下列签字人声明上述资料及申报正确无误, 且证书涵盖货物符合区域全面经济伙伴关系协定对该货物的相关要求。该货物出口至: (进口国) 地点和日期, 授权签字人的签名				16. 证明 根据所实施的监管, 兹证明本证书信息正确无误, 所述货物符合区域全面经济伙伴关系协定所规定的原产地要求。 地点和日期, 签证机构签字和印章			